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Zápis z veřejného projednání posudku a současně dokumentace 
záměru Areál ledových sportů 

dle zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí a o změně některých dalších 
zákonů, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“) 

I. Základní údaje 

1. Průběh posuzování před veřejným projednáním 

Dne 17. 9. 2015 obdržel příslušný úřad oznámení záměru „Areál ledových sportů“ (EKOLA 
group, spol. s r.o. - Ing. Libor Ládyš; srpen 2014 - září 2015; dále jen „oznámení“) zpracované 
podle přílohy č. 3 k zákonu. Z obsahu oznámení vyplynulo, že se jedná o záměr naplňující ust. 
§ 4 odst. 1 písm. c) zákona, a to ve vztahu k bodu 10.8 kategorie II přílohy č. 1 k zákonu. Tyto 
záměry podléhají posuzování, pokud se tak stanoví ve zjišťovacím řízení. Příslušným úřadem 
k provedení zjišťovacího řízení je v daném případě Magistrát hlavního města Prahy. 

Oznámení bylo dne 23. 9. 2015 rozesláno dotčeným územním samosprávným celkům 
a dotčeným správním úřadům k vyjádření. Oznámení spolu s informací o možnosti uplatnit 
připomínky k záměru byly zveřejněny v souladu s požadavky § 16 zákona. 

Po provedeném zjišťovacím řízení vydal příslušný úřad dne 16. 12. 2015 závěr zjišťovacího 
řízení č. j. MHMP 2140893/2015/EIA/986/Nov s tím, že předložený záměr bude posuzován 
podle zákona a upřesnil informace, které je vhodné uvést do dokumentace. Závěr byl v souladu 
s požadavky § 16 zákona zveřejněn. 
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Dne 24. 2. 2016 byla příslušnému úřadu předána dokumentace (EKOLA group, spol. s r.o. - 
Ing. Libor Ládyš; 19. 2. 2016; dále jen „dokumentace“) zpracovaná podle přílohy č. 4 k zákonu. 

Dokumentace byla dne 9. 3. 2016 příslušným úřadem rozeslána k vyjádření dotčeným územním 
samosprávným celkům a dotčeným správním úřadům. Dokumentace spolu s informací 
o možnosti uplatnit připomínky byly zveřejněny v souladu s požadavky § 16 zákona. 

Dne 10. 5. 2016 příslušný úřad smluvně zajistil zpracování posudku. 

Zpracovaný posudek (Ecological Consulting a.s. - RNDr. Bc. Jaroslav Bosák, MBA; 
11. 7. 2016; dále jen „posudek“) obdržel příslušný úřad dne 12. 7. 2016. 

Posudek rozeslal příslušný úřad dne 20. 7. 2016 k vyjádření dotčeným územním samosprávným 
celkům a dotčených správním úřadům. Posudek spolu s informací o možnosti uplatnit 
připomínky byly zveřejněny v souladu s požadavky § 16 zákona. 

Dne 29. 7. 2016 byla rozeslána pozvánka na veřejné projednání. Informace o místě a času konání 
veřejného projednání byla zveřejněna dle požadavků § 16 zákona. 

Veřejné projednání se uskutečnilo dne 18. 8. 2016. Výsledky projednání jsou uvedeny v tomto 
zápisu. 

Podrobnosti o procesu posuzování vlivů na životní prostředí jsou zveřejněny na internetu 
v Informačním systému EIA (www.cenia.cz/eia) pod kódem PHA986. 

2. Místo a čas veřejného projednání 

Veřejné projednání se uskutečnilo 18. 8. 2016 od 15:30 hod. do cca 17:30 hod. v místnosti č. 201 
v budově Magistrátu hlavního města Prahy, Jungmannova 35/29, Praha 1. 

3. Řízení veřejného projednání 

Ve smyslu § 4 odst. 2 vyhlášky Ministerstva životního prostředí č. 457/2001 Sb., o odborné 
způsobilosti a o úpravě některých dalších otázek souvisejících s posuzováním vlivů na životní 
prostředí, byl pověřen řízením veřejného projednání Ing. Tomáš Novotný, specialista posuzování 
vlivů na životní prostředí odboru ochrany prostředí Magistrátu hlavního města Prahy (dále též 
„OCP MHMP“). 

4. Účastníci veřejného projednání 

• oznamovatel: 

- Tomáš Kučera - AR DELTA, s.r.o. 
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- Ing. Karel Kubeška - AR DELTA, s.r.o. 

• zpracovatel dokumentace: 

- Ing. Libor Ládyš - EKOLA group, spol. s r.o. 

• zpracovatel posudku: 

- RNDr. Bc. Jaroslav Bosák, MBA - Ecological Consulting a.s. 

• dotčené územní samosprávné celky: 

- městská část Praha 11 

- Ing. arch. Miroslava Fišarová - vedoucí odboru územního rozvoje Úřadu městské části 
Praha 11 

- městská část Praha-Újezd 

- Václav Drahorád - starosta 

- Ing. Daniel Hakl - zástupce starosty 

• dotčené správní úřady: 

- Hygienická stanice hlavního města Prahy se sídlem v Praze 

- Ing. Jarmila Herbrychová - vedoucí oddělení hygieny obecné a komunální - pobočka Jih 

- Magistrát hlavního města Prahy 

- Ing. Jarmila Vyšínová - specialistka ochrany ovzduší OCP MHMP 

• příslušný úřad: 

- Ing. Marie Beranová - specialistka posuzování vlivů na životní prostředí OCP MHMP 

- Ing. Tomáš Novotný - specialista posuzování vlivů na životní prostředí OCP MHMP 

• Celkem se veřejného projednání účastnilo přibližně 25 osob. 

II. Průběh veřejného projednání 

Ing. Novotný s omluvou zahájil veřejné projednání o přibližně 30 minut později, než bylo 
původně plánováno. Důvodem byly technické problémy s pořizováním zvukového záznamu, 
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který je zákonem vyžadován. Představil jednotlivé účastníky a seznámil přítomné se smyslem 
a cílem posuzování vlivů na životní prostředí (proces EIA). Dále provedl časovou rekapitulaci 
procesu posuzování projednávaného záměru. 

Ing. Kubeška krátce představil záměr. Ten je od roku 2014 připravován ve spolupráci se 
Základní školou, Praha 4, Ke Kateřinkám 1400 (dále jen „ZŠ Ke Kateřinkám“) a s městskou 
částí Praha 11. Navrhovaný objekt tvoří 2 ledové plochy. Jedna je primárně určena pro bruslení 
a pro hokej, druhá pro curling. Součástí záměru je i zázemí, šatny, klubový odpočinkový prostor, 
fitness atd. Výstavbě posuzovaného záměru bude předcházet revitalizace stávajících hřišť 
pro potřeby ZŠ Ke Kateřinkám. Záměr navazuje na dřívější projekty jiných investorů na stejném 
pozemku, ale oznamovatel k řešení přistoupil odlišně. Zásadně omezil objem projektu, tedy 
i minimalizoval zásah do okolního prostředí. Záměr je předurčen k zaměření na sport dětí 
a mládeže, které se v okolí záměru nacházejí. Hala s ledovými plochami bude propojena 
s budovou ZŠ Ke Kateřinkám přímým krytým koridorem (tzv. spojovacím krčkem). Tuto školu 
navštěvuje cca 900 dětí s tím, že předpokládaný stav za rok či dva je 1 000 žáků. Součástí areálu 
je i mateřská škola, kterou navštěvuje cca 200 dětí. Pak je zde ještě Gymnázium Evolution, kde 
je též několik stovek studentů. 

Ing. Ládyš seznámil přítomné s nejzávažnějšími vlivy stavby na životní prostředí. Dokumentace 
zpracovaná podle přílohy č. 4 k zákonu vychází ze závěru zjišťovacího řízení vydaného 
pro předmětný záměr dne 16. 12. 2015. Bylo reagováno na jednotlivé připomínky k oznámení, 
jejich vypořádání je přílohou dokumentace, stejně tak jako další odborné studie a materiály 
(dopravní studie, akustická a rozptylová studie, hodnocení zdravotních rizik, posouzení zastínění 
stávajících objektů, výsledky dendrologického průzkumu včetně hodnocení zastižených dřevin, 
návrh vegetačních úprav, inženýrskogeologický průzkum včetně vyhodnocení 
hydrodynamických zkoušek atd.). Je zřejmé, že záměr má být umístěn do relativně klidného 
prostředí s obytnou a vzdělávací funkcí. S ohledem na toto byla volena řešení, která minimálně 
ovlivní okolí. Byly posuzovány stavy pro různé časové horizonty, tedy pro stávající stav (2015), 
pro fázi výstavby (2017) a pro provoz (2019 a horizont naplnění územního plánu). Byly tak 
zváženy i kumulativní vlivy s vlivy dalších záměrů v území plánovaných. Jako dominantní byly 
vyhodnoceny vlivy na akustickou situaci. Z provedených výpočtů vyplývá, že při aplikaci 
navržených opatření budou limity pro hluk ze stavební činnosti splněny. Stejně tak nedojde 
vlivem provozu záměru k překročení příslušných limitních hodnot, a to jak pro stacionární 
zdroje, tak pro provoz na komunikacích a parkovištích. Z hlediska ovzduší byly vyhodnoceny 
příspěvky záměru jako málo významné. Především ve fázi výstavby je třeba aplikovat opatření 
proti prašnosti. Záměr nepředstavuje z hlediska příspěvků záměru k znečištění ovzduší 
a k celkové akustické situaci riziko pro zdraví obyvatel. Výpočtem bylo ověřeno, že po realizaci 
záměru nedojde k ovlivnění doby oslunění okolní zástavby a vypočtené hodnoty splňují 
požadavek ČSN 73 4301 pro den 1. března. Provozem záměru nedojde k významnému ovlivnění 
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odtokových poměrů zájmového území. Kvalitativní i kvantitativní ovlivnění povrchových 
a podzemních vod bude nevýznamné. Dešťové vody budou v souladu s platnou legislativou 
vsakovány na pozemku investora. Záměrem nebudou přímo dotčeny žádné prvky územního 
systému ekologické stability, významné krajinné prvky, zvláště chráněná území. Záměr nebude 
mít významný vliv na evropsky významné lokality či ptačí oblasti. V zájmovém území se 
nenachází žádná půda, která by byla součástí zemědělského půdního fondu či která by náležela 
k pozemkům určeným k plnění funkcí lesa. Nedojde k negativnímu ovlivnění půdy, horninového 
prostředí či přírodních zdrojů. Přírodovědným průzkumem nebyla zjištěna přítomnost žádného 
zvláště chráněného druhu. Zastiženy zde byly naprosto běžné druhy, široce rozšířené, které 
nemají k území žádný výhradní vztah. Záměr je hodnocen jako únosný zásah do krajinného rázu. 
Z hlediska vlivů na hmotný majetek a kulturní památky a z hlediska odpadů není záměr nijak 
významný. Při respektování navržených opatření je možné záměr doporučit k realizaci. 

Dr. Bosák shrnul závěry svého posudku. Dokumentace po formální stránce splňuje požadavky 
zákona. Její text je přehledný a psaný srozumitelnou formou. Taktéž po odborné stránce je 
zpracována dostatečným způsobem. Drobnou výtku má zpracovatel posudku ke kapitole D.IV. 
Charakteristika opatření k prevenci, vyloučení a snížení všech významných nepříznivých vlivů 
na životní prostředí a popis kompenzací, pokud jsou vzhledem k záměru možné. Tato část 
dokumentace má umožnit čtenáři seznámit se s navrhovanými opatřeními na jednom místě. 
Kapitola tak má obsahovat výčet navrhovaných opatření včetně jejich zdůvodnění. Pouhý odkaz 
na předcházející kapitoly dokumentace, ve kterých jsou opatření uvedena, je z hlediska 
zpracovatele posudku nedostatečný. Nejdůležitější je však popis stávajícího stavu území 
a identifikace očekávaných vlivů záměru. Z tohoto pohledu byla dokumentace zpracována velice 
pečlivě, zejména části týkající se akustické situace a kvality ovzduší. Jedná se o nejpodstatnější 
hlediska spojená s posuzovaným záměrem. Zpracovatel posudku oceňuje zejména kvalitu 
dopravně inženýrských podkladů a nemá k nim připomínky. Dokumentaci vhodně doplňují 
přílohy s inženýrskogeologickým průzkumem a s vyhodnocením expresní hydrodynamické 
zkoušky. Informace v nich obsažené umožnily návrh technického řešení vsakování dešťových 
vod, který odpovídá současným trendům nakládání s vodami. Celkově hodnotí zpracovatel 
posudku dokumentaci kladně, nemá k ní zásadní připomínky. Ztotožňuje se s jejími závěry, 
že záměr je z hlediska jeho vlivů na životní prostředí akceptovatelný. Povinností zpracovatele 
posudku je dále kromě návrhu stanoviska pro příslušný úřad i doporučit opatření k eliminaci 
možných negativních vlivů. V posudku jsou stanoveny pouze 4 podmínky. Podle metodického 
pokynu Ministerstva životního prostředí totiž mají být ve stanovisku pouze relevantní podmínky, 
které eliminují vliv záměru na životní prostředí a které nebylo možné předem zapracovat 
do záměru, nebo které vzešly až z průběhu procesu posuzování. Dále mají být eliminovány 
podmínky vyplývající z platné legislativy, neboť deklaraci závazku dodržet zákonné povinnosti 
nelze považovat za návrh opatření. Nejdůležitějším navrhovaným opatřením je výměna 
stávajícího povrchu vozovky v ulici Ke Kateřinkám za nový, tzv. tichý asfalt. Bez tohoto 
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opatření by nebylo možné záměr realizovat. Další podmínky pro územní a stavební řízení se 
týkají vlastního řešení objektu a způsobu provedení stavby. 

Ing. Vyšínová za orgán ochrany ovzduší OCP MHMP požaduje v rámci dalšího stupně 
projektové přípravy vypracovat studii k eliminaci imisních příspěvků z provozu areálu pomocí 
vegetačních úprav, která bude obsahovat konkrétní návrh výsadby dřevin. Tuto okolnost 
požaduje orgán ochrany prostředí stanovit jako podmínku stanoviska k posouzení vlivů 
provedení záměru na životní prostředí. 

Dr. Bosák předpokládá, že projekt vegetačních úprav bude součástí projektové dokumentace. 
Za problematické považuje stanovit výpočtem účinek vysazované zeleně na eliminaci imisních 
příspěvků z provozu areálu. Nicméně pokud bude orgán ochrany ovzduší na takové podmínce 
trvat, v návrhu stanoviska pro příslušný úřad ji uvede. 

Ing. Vyšínová při vědomí všech nejistot na zpracování studie trvá. 

Ing. arch. Fišarová konstatovala, že městská část Praha 11 se k posudku vyjádřila dopisem 
svého starosty č. j. MCP11/16/043601/STA ze dne 10. 8. 2016. V rámci veřejného projednání 
citovala celý tento dopis s výjimkou jeho úvodní části. 

Dr. Bosák se vyjádřil k té části vyjádření městské části Praha 11, která se týká nakládání 
s výkopovými zeminami a s dešťovými vodami. Městská část Praha 11 mj. připomínala, 
že zpracovatel posudku v dokumentaci postrádá údaje o hmotnosti zemin, které budou v rámci 
zemních prací přemisťovány, a přehled lokalit, kde je možné takové odpady uložit. Dr. Bosák 
vycházel při psaní této připomínky z vlastních zkušeností s výstavbou velkých dopravních 
staveb. V poslední době došlo ke změně legislativy v oblasti nakládání s odpady a právě uložení 
výkopových zemin, byť nekontaminovaných, bývá obrovský problém. Bylo tedy snahou 
zpracovatele posudku na tento problém upozornit s tím, že podrobnosti je třeba řešit v rámci 
následných fází přípravy záměru. Využití akumulačních nádrží s dešťovou vodou pro zálivku 
zeleně je možno doporučit. Je však uvažována pouze jedna nádrž s kapacitou 2 m3. Vzhledem 
k plochám zeleně (cca 3 000 m3) a počtu výsadeb je podle zpracovatele posudku tato kapacita 
malá. Opět se však jedná o připomínku směřující k dalším fázím přípravy záměru. 

Ing. Herbrychová sdělila, že Hygienická stanice hlavního města Prahy se sídlem v Praze nemá 
k posudku připomínky a souhlasí s ním. 

Ing. Hakl konstatoval, že městská část Praha-Újezd se záměrem opakovaně zabývala na svém 
výboru stavebním a pro životní prostředí, v říjnu 2015 a v březnu 2016 přijalo zastupitelstvo 
městské části k tomuto záměru své usnesení. V rámci veřejného projednání citoval vyjádření 
městské části k posudku č. j. 00871/2016 ze dne 16. 8. 2016. 
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Ing. Kubeška reagoval na připomínku, že zdůvodnění potřeby záměru a jeho využití je účelově 
vykonstruované. Oznamovatel by mohl obdobně tvrdit, že připomínky městské části Praha-
Újezd jsou taktéž účelově vykonstruované a neodpovídají reálným podkladům. Během přípravy 
záměru se oznamovatel účastnil desítek jednání se zástupci základních, mateřských a středních 
škol na Praze 11. Výsledkem těchto jednání je avizovaný zájem o využití Areálu ledových sportů 
pro jednotlivé školní vzdělávací programy. Zájem plně pokrývá kapacitu zařízení. Ranní 
a dopolední hodiny jsou vyhrazeny školám, z nichž významná část je v docházkové vzdálenosti. 

Ing. Zbyněk Ransdorf ze společnosti AED project, a.s. se jako zástupce hlavního projektanta 
věnoval problematice dopravy v klidu. Ta je řešena v souladu vyhláškou č. 26/1999 Sb. HMP, 
o obecných technických požadavcích na výstavbu v hlavním městě Praze. Podle tohoto právního 
předpisu je nutné navrhnout minimálně 57 parkovacích stání. S ohledem na požadavky ZŠ 
Ke Kateřinkám bylo navrženo celkem 67 stání. Počítá se i s jedním místem pro zastavení 
autobusu po dobu nezbytně nutnou. Dopravní řešení umožňuje vjezd, otočení autobusu a jeho 
výjezd. Záměr je z hlediska funkčního využití v souladu s platným územním plánem sídelního 
útvaru hlavního města Prahy (viz dokumentace - vyjádření odboru výstavby Úřadu městské části 
Praha 11 č. j. MCP11/15/041499/OV/Vo ze dne 27. 7. 2015 a vyjádření odboru územního 
rozvoje Magistrátu hlavního města Prahy č. j. MHMP 1781702/2015 ze dne 13. 10. 2015). 

Ing. Ládyš ve snaze vyvrátit námitku městské části Praha-Újezd, že akustická a rozptylová 
studie vycházejí z nereálných podkladů, popsal způsob jejich zpracování. Dopravně inženýrské 
podklady, které byly vstupy do jednotlivých studií, vypracovala Technická správa komunikací 
hl.m.Prahy. Tato instituce sleduje dopravu na území celé Prahy. V daném případě poskytla 
informace o současném stavu (rok 2015) a o blízkém výhledu (roky 2017 a 2019). Intenzity 
dopravy pro naplnění územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy jsou převzaty 
od Institutu plánování a rozvoje hlavního města Prahy, příspěvkové organizace. Odhad dopravy 
generované záměrem je založen na kapacitách objektu, očekávané zátěži areálu a na základě 
předpokládané výměny vozidel během dne. Ve studiích se uvažuje s vyvolanou dopravou 
v průběhu celého dne (0-24 hod.) max. 436 jízd obousměrně. Reálně generovaná doprava při 
zvážení využití areálu v ranní špičce školami v docházkové vzdálenosti bude pouze 388 jízd 
obousměrně. Hodnocení tak bylo provedeno na straně bezpečnosti. Byly uvažovány i možné 
kumulace, a to jak se známými záměry, tak i se záměry, které předpokládá územní plán sídelního 
útvaru hlavního města Prahy. Dále se zpracovatel dokumentace vyjádřil k obavě městské části 
Praha-Újezd z případné havárie čpavku. Tuto možnost již eliminuje navržené technické řešení. 
Jednotlivé prvky a potrubí systému chladícího zařízení jsou navrženy jako těsné bez úniku 
média, kterým je plynný i kapalný čpavek. Potrubní spoje budou provedeny svařením. Z důvodu 
prevence před havárií bude vnitřní prostor objektu vybaven snímači zvýšené a nebezpečné 
koncentrace plynného čpavku v ovzduší, které budou vybaveny dvěma stupni signalizace. 
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Detektory úniku čpavku budou nastaveny ve srovnání s dolní mezí výbušnosti na 500 násobně 
nižší koncentraci. 

Ing. Ransdorf doplnil, že v případě Areálu ledových sportů má být amoniak použit v množství 
400 kg a to pouze v primárním chladicím systému. Vlastní ledové plochy budou chlazeny 
pomocí média COOLSTAR. Toto chladící médium je zřejmě nejšetrnějším médiem ve vztahu 
k životnímu prostředí. Jeho likvidace je možná naředěním vody. Není pravdou, že by byl čpavek 
z bezpečnostních důvodů v zemích Evropské unie pro využití v zimních stadionech zakázán. 
Výjimkou je Francie, ale v ostatních zemích je tato látka preferovaná na úkor freonů. 

Dr. Bosák nepovažuje za nutné ve vztahu k této problematice uvádět ve stanovisku jakoukoliv 
podmínku, snad s výjimkou případného zpracování interního havarijního plánu. K námitce 
možného podhodnocení vstupních údajů o dopravě uvedl, že podklady Technické správy 
komunikací hl.m.Prahy považuje za nadstandardní. 

Ing. Hakl upozornil, že námitka městské části Prahy-Újezd směřuje k deklarovanému způsobu 
využití areálu. Ten nemůže oznamovatel zaručit a je možné, že se bude jednat o komerční záměr 
s vyššími intenzitami dopravy. 

Ing. Novotný konstatoval, že příslušný úřad nemá možnosti, jak ověřit reálnost úmyslů 
oznamovatele. Záměr je třeba posoudit tak, jak byl předložen a na případné jeho změny je třeba 
v budoucnu reagovat. 

Pan Drahorád vyslovil přesvědčení, že mateřské školy nedisponují finančními prostředky 
k úhradě za využití areálu. Cenu za pronájem odhadl na 3 500-4 000 Kč za hodinu. Vychází 
přitom ze svých zkušeností starosty a vedoucího dětského hokejového klubu. 

Ing. Kubeška oponoval, že cena za pronájem bude cca 2 000 Kč. Zájem o pronájem byl 
zjišťován přímo ve školách, proběhla i dotazníková akce. Zájem byl potvrzen u více než 90 % 
dětí. Zájmem oznamovatele není hledat nájemce v širším území, když je poptávka v blízkém 
okolí. 

Pan Drahorád namítl, že velká část dětí, které by chtěli navštěvovat areál, mohou mít finanční 
problémy. 

Mgr. Blanka Janečková, ředitelka ZŠ Ke Kateřinkám, záměr podporuje. Prostor, kde má být 
záměr realizován, je téměř v havarijním stavu. ZŠ Ke Kateřinkám uzavřela v roce 2014 
s oznamovatelem výhodnou smlouvu o spolupráci. Ten je ochoten na své náklady rekonstruovat 
hřiště, která budou k dispozici škole. Další výhodou je denně hodinový pronájem ledové plochy 
zdarma, což bude zohledněno při tělesné výchově. Jak bude areál v budoucnu fungovat, nelze 
nyní zaručit. Mgr. Janečková však potvrzuje, že proběhla jednání s řediteli mateřských 
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a základních škol. Zejména mateřské školy mají zájem o pronájem areálu v době zájmových 
činností, na které vynakládají rodiče nemalé prostředky. Úspěšná byla i jednání se sportovními 
oddíly. Další úmluvou mezi ZŠ Ke Kateřinkám a oznamovatelem je dohoda o veřejném bruslení 
s tím, že ta bude ještě upravena. 

Pan Jan Musil, místopředseda Chodovského spolku, je obyvatelem Jižního Města. Domnívá se, 
že zimní stadion na Praze 11 je potřeba, ale na jiném vhodnějším místě. Nesouhlasí se závěry 
posudku. Vystoupení pana Musila víceméně odpovídalo vyjádření spolku k posudku ze dne 
18. 8. 2016. 

Ing. Ládyš reagoval na vyjádření pana Musila. Zopakoval, že vstupem do akustické 
a rozptylové studie byly dopravně inženýrské podklady zpracované odbornými institucemi. 
Ve studiích bylo uvažováno s vyvolanou dopravou v průběhu celého dne (0-24 hod.) max. 436 
jízd obousměrně. Jedná se o intenzitu na horní hranici odhadu. Bylo bráno v úvahu, že v okolí 
záměru je hustě obydlené sídliště, a tudíž že velká část návštěvníků bude docházet pěšky. 
Někteří z příchozích budou využívat městskou hromadnou dopravu, přímo u vstupu do areálu je 
zastávka Zdiměřická. Ostatní doprava byla ve studiích také započítána, a to na základě kapacit 
funkčních ploch územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy, v případě již známých 
záměrů byly údaje zpřesněny. Rozptylová studie vyhodnocuje imisní příspěvky záměru. Ty jsou 
porovnány se stávajícím imisním pozadím. Jedná se o postup v souladu s platnou metodikou 
výpočtu. V ulici Ke Kateřinkám v místě záměru je nyní uskutečňováno 5 200 pohybů za den. 
Záměrem vyvolaných 436 pohybů představuje v tomto množství přibližně 8 %. Příspěvky 
záměru jsou minimální, pohybují se v řádu tisícin µg.m-3. V případě hluku z dopravy jsou 
v některých částech území v současné době překračovány příslušné hygienické limity. Proto jsou 
navrhována opatření, která mají eliminovat příspěvek záměru, i když je minimální (desetiny dB). 
Navržená opatření spočívají ve vyloučení odrazu hluku od hmoty posuzovaného objektu 
a v položení tzv. tichého asfaltu. Životnost tohoto povrchu při zachování tlumící funkce je 
přibližně 8 let, při dobré údržbě až 10 let. Obměna běžného asfaltu by měla probíhat 
v obdobném intervalu. Ing. Ládyš se ztotožňuje s návrhem zpracovatele posudku, aby byl nový 
povrch položen až po dokončení stavebních prací. Důvodem je pohyb staveništní dopravy, který 
je uvažován výhradně po ulici Ke Kateřinkám směrem na komunikaci Opatovská. S touto 
dopravou může být spojená rychlá degradace nového povrchu a to v důsledku pojezdů 
nákladních automobilů a možného znečištění zeminami či stavebními hmotami. Technologie 
tichého asfaltu je ve světě využívána dlouhou dobu. Hlavní město Praha je připravena starat se 
o takové povrchy, v současné době jednají Pražské služby, a.s. o koupi speciálních strojů 
na jejich údržbu, které mají nahradit starší stroje. 

Dr. Bosák zopakoval, že považuje použité dopravně inženýrské údaje i zpracované studie 
za uspokojivé. Ve výpočtech je uvažováno snížení hluku díky tichému asfaltu o 1-1,5 dB. 
V závislosti na charakteru lokality a rychlosti vozidel se však v odborných kruzích uvádí snížení 
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oproti normálnímu povrchu až o cca 4 dB. S tak vysokou hodnotou ale zpracovatel akustického 
posouzení ani nepracoval. Chodovský spolek namítá, že podle rozsudku Městského soudu 
v Praze č. j. 11A 158/2013-162 ze dne 18. 6. 2014 (ALBORG-DEVELOPMENT a.s. - Bytový 
park Roztyly) nelze v území s překročenými limity připustit další navýšení zátěže, byť jen 
nepatrné. Zpracovatel posudku upozornil, že v žádném sledovaném bodě nedojde ke zhoršení 
situace. Naopak dojde díky navrženým opatřením k mírnému zlepšení. 

Pan Musil nepovažuje odpovědi za uspokojivé. V případě veřejného bruslení je očekávaná 
návštěvnost až 250 osob. Tyto osoby budou využívat individuální automobilovou dopravu. 
Dopravně inženýrské podklady jsou podhodnocené. Kumulativní vlivy s ostatní dopravou 
na ulici Ke Kateřinkám nebyly vyhodnoceny. 

Ing. Ládyš trval na svých předchozích tvrzeních. Záměrem vyvolaných 436 pohybů představuje 
přibližně 8 % pohybů na komunikaci Ke Kateřinkám. Ve vztahu k ostatní dopravě se jedná 
o minimální vliv. 

Ing. Novotný se zeptal, zda má ještě někdo nějaký dotaz nebo připomínku. Protože tomu tak 
nebylo, veřejné projednání ukončil. Informoval, že bude zpracován zápis, který bude zveřejněn 
dle požadavků zákona, následně bude na základě dokumentace, posudku, veřejného projednání 
a vyjádření k nim uplatněných vydáno stanovisko, které je odborným podkladem pro vydání 
následných rozhodnutí. Upozornil, že vyjádření k posudku je možné zasílat OCP MHMP 
do 19. 8. 2016. Závěrem všem přítomným poděkoval za účast. 

III. Závěr 

Veřejné projednání proběhlo podle zákona. 

Zpracovatel dokumentace i posudku označili záměr za přijatelný z hlediska vlivů na životní 
prostředí a veřejné zdraví při splnění navržených podmínek pro minimalizaci a kompenzaci 
vlivů na životní prostředí. 

Veřejného projednání se zúčastnili zástupci dotčených územních samosprávných celků, 
správních úřadů i veřejnosti s tím, že záměr byl projednán ze všech podstatných hledisek. 

Tento zápis je stručným souhrnem vystoupení jednotlivých účastníků veřejného projednání, 
který byl vypracován na základě zvukového záznamu pořízeného v průběhu jednání. 

 

 

Ing. Tomáš Novotný, pověřený řízením veřejného projednání 
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Rozdělovník: 

• Oznamovatel (zplnomocněný zástupce) 
• EKOLA group, spol. s r.o., IDDS: w863a8d 

 
• Dotčené územní samosprávné celky 

• hlavní město Praha, RNDr. Jana Plamínková, Mariánské náměstí 2, 110 00  Praha 1 
• městská část Praha 11, Ing. Jiří Štyler - starosta, IDDS: nr5bpci 
• Městská část Praha-Újezd, Václav Drahorád - starosta, IDDS: 2w9bx6s 

 
• Dotčené správní úřady 

• Hygienická stanice hlavního města Prahy se sídlem v Praze, IDDS: zpqai2i 
• Česká inspekce životního prostředí, oblastní inspektorát Praha, IDDS: 4dkdzty 
• Magistrát hlavního města Prahy, odbor ochrany prostředí, Jungmannova 35/29, 

111 21  Praha 1 (uloženo ve spisu) 
• Magistrát hlavního města Prahy, odbor památkové péče, Jungmannova 35/29, 

111 21  Praha 1 
 
• Ostatní na vědomí 

• Ecological Consulting a.s., RNDr. Bc. Jaroslav Bosák, MBA, IDDS: bz7dtwv 
 
• Spis 
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